
Protokoll fört vid styrelsemöte för U-schack den 27 april 2003. 
 
Närvarande: Gert Åkerman ordf., Åke Lindén, kassör, Roger Andersson, Jakob Fjellander, Per 
Hedlund, Anders Eriksson. 
 
§ 1) Ordf. Gert Åkerman hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2) Till sekreterare valdes undertecknad. 

§ 3) Godkändes föredragningslistan med noteringen att under punkt 4 ska föregående protokoll 

även följas upp. Punkt 7 "Målprogram" utgår 

§ 4)  

a) Godkändes föregående protokoll. 

b) Uppföljning av detsamma:  

I) Rapporterade FR om utbildningskommitténs beslut angående uteblivna kursbidrag. 

Utbildningskommittén har beslutat att inte protestera mot SSF:s beslut. Tidigare bokförd 

fordran skrivs av. 

II)  E-postlistan fungerar bra. 

III) Stockholmarnas obetalda höstlovsläger. Tio av tretton har betalat korrekt. Per H arbetar 

vidare.  

§ 5) Ekonomi: bokslut och budget: 

a) Utdelades ekonomisk sammanställning, vilken genomgicks ganska noggrant. 

b) Budgetförslaget diskuterades och godkändes efter någon smärre ändring. Noterades att vi 

måste försöka bli fler än ettusen medlemmar om inte landstingsbidragen ska minska.  

§ 6) Ordf. presenterade riktlinjer för verksamhetsberättelsen och kollade vilka som ger honom 

underlag till de olika delarna. Daniel mejlar tävlingsresultat till Gert. MSF-kongressen är den 

2/6. Verksamhetsberättelsen skall vara klar v 21. 

§ 7) Ingen har anmält sig som intressent till ledare för Länslaget 

§ 8) Tävlingskommittén: Tävlingarna har fungerat bra. Flera deltagare än förra året på flera 

tävlingar. Arosträffen har återkommit. Arrangör av individuella Skol DM utreds.  

§ 9) S4: Ingen rapport, eftersom ingen i kommittén var närvarande. Fler ledamöter till denna 

kommitté efterlyses. Valberedaren Roger arbetar på detta.   

§ 10) Utbildningskommittén: Deltagarantalet har ökat något på lägren. Det har varit svårt att 

rekrytera högstadietränare.  

§ 11) Övriga frågor: Roger kollade vilka som accepterar nominering för ett år till i U-schacks 



styrelse. Han ska försöka få fler av länets klubbar representerade. 

§ 12) Nästa möte 17/8 17.00 och ordf. avslutade mötet. 


